
Prejeli smo

IZHORJULA

Društvo upokojencev
Naše društvo je še mlado. Ustanovljeno je bilo

1.1. 1980. Imamo 150 članov. V vzajemno samo-
pomoč je vpisanih 58 članov. Članarino pobiramo
vsako leto že meseca januarja tako, da imamo
pravočasno urejeno. Živimo na teritoriju krajev-
ne skupnosti Horjul, ki obsega devet vasi. Naše
delo je otežkočeno, ker so člani tako raztreseni po
vaseh. KS nam zelo pomaga. Kot prvo nam je
odstopila prostor za sestanke ter nam dala dotaci-
jo 5.000 din za začetek poslovanja. Lansko leto

: pa smo dobili od osnovne šole en prostor v W Z
za dobo 10 let. Ker smo bili brez opreme smo se
obrnili na Zvezo društev upokojencev Slovenije
za pomoč. Razumeli so nas in nam poslali denar
za opremo. Tako imamo lepo opremljeno sobo,

- kjer se srečujemo in imamo sestanke. Na eni
izmed sej, smo si zadali nalogo, da bomo nabavili
svoj prapor. Začeli smo zbirati denarna sredstva.

Prosili smo delovno organizacijo in društva za
pomoč. Osebno smo šli do obrlnikov in ostalih
ljudi. Zbrali smo toliko denarja, da smo kupili lep

-. prapor, šest spominskih trakov, ter 50 zlatih žeb-
ljičkov. Imena vseh darovalcev so vpisana na tra-
kovih in žebljičkih. Vsem smo zelo hvaležni za
enkratno pomoč. Ponosni smo na naš novi prapor,
s katerim se udeležujemo raznih praznikov, pro-
slav in slovesnosti v naši krajevni skupnosti. Vsa-
ko leto naše društvo organizira po dva ali tri izlete
za naše člane. Lansko leto smo z dvema aktivisto-
ma obiskali Lovke, kjer je bilo srečanje upoko-
jencev Slovenije. Vsi naši člani so bili zelo zado-

: voljni s tem izletom, saj so imeli priliko videti tudi
N Novo Gorico in lep del Primorske. Letošnji prvi

izlet nas je zopet vodil na Primorsko. Po obisku
. Sežane in Kobilarne Lipica ter Kopra smo si

s ogledali nov dom društev upokojencev Slovenije
v Izoli. Nekateri naši člani so tedaj prvič videli to
lepo Jadransko morje.

Drugi izlet smo organizirali na Štajersko. Prva
postaja je bila mesto Celje. Tu nas je čakal vodič,
ter nam razkazal znamenitosti mesta. Pot smo
nadaljevali skozi Frankolovo, kjer smo videli spo-
menik stotim talcem. Maribor - po ogledu mesta
in kosilu v Domu upokojencev smo se vračali
preko Dravograda v Titovo Velenje, kjer smo si
ogledali trg Revolucije. Tudi s tem izletom so bili
vsi naši člani zelo zadovoljni.

Na zadnji seji našega društva pa smo sklenili,
da bomo v tednu upokojencev povabili naše sta-
rejše in bolehne člane na srečanje. Poslali smo jim
vabila in prišli so. Pripravili smo jim dobro kosilo,

> predsednik Franc Filipič je vse pozdravil, ter jim
v zaželel še veliko zdravja in lepo jesen življenja,

ter jih seznanil z vso' problematiko, delom in
življenjem društva. Zadovoljni so se vračali na
svoje domove, ter nam obljubili, da bodo še prišli
na taka srečanja, če bodo le zdravi. Tako smo v
Horjulu obeležili teden upokojencev. V planu

. imamo še podobno srečanje za 29. november -
Dan republike, kamor bomo povabili vse naše
člane. Kot vsako leto pa imamo v planu, da za
Dedka Mraza obdarimo naše zelo boliie člane in
le te obiščemo. Smo mlado in neizkušeno društvo,
zato se bomo potrudili, da se bomo od vseh drugih
društev še marsikaj naučili. Če nam boste ta čla-

• nek objavili, se bomo še kdaj oglasili. Lep poz-
drav vsem upokojencem v Sloveniji.
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